
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,
ktoré sa konalo 31. októbra  2012

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: V. Štefanec, R. Žalúdek 

Zasadnutie viedla starostka obce A. Kandaliková s nasledovným programom: 
1. Správa o činnosti
2. Úhrada faktúry 33/2012 za palivo do MŠ
3. Vyjadrenie k žiadosti o využitie pozemku KN 112
4. Rozpočtové opatrenie č. 6
5. Komunitný plán sociálnych služieb obce Dulov
6. Zloženie inventarizačnej komisie
7. Rôzne
8. Záver

Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš,

         V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov

K 1. bodu: Správa o     činnosti  
Dňa  27.  8.  2012   rozhodol  Okresný  súd  v Trenčíne  vo  veci  žaloby 

Hydrostav Šaľa v neprospech obce Dulov.  Právny zástupca obce  podal dňa 18. 
10. 2012  odvolanie na Krajský súd v Trenčíne voči tomuto rozhodnutiu.

Dňa 15. 9. 2012  sa konala malá  slávnosť posvätenia  kríža v Dulove. 
Kríž bol preložený a obnovený v rámci  Rekonštrukcie verejných priestranstiev 
z programu Rozvoj vidieka,  ktorú realizovala obec Dulov v tomto kalendárnom 
roku.

Dňa 22. 9. 2012 zorganizoval SDF Dulov už VI. ročník Veterán rallye, 
kde  poslednou  a vyhodnocovacou  zástavkou  bola  naša  obec.    Obecný  úrad 
poskytuje  malé  občerstvenie  pre  pretekárov  a  priestor  na  prezentáciu 
historických vozidiel v priestoroch školského dvora. 

Dňa 14. 9. 2012  previedla Poľnohospodárska platobná agentúra (PPA) 
kontrolu realizácie projektu Úprava verejných priestranstiev v obci Dulov.  Pri 
kontrole fyzickej a administratívnej   neboli zistené žiadne nedostatky. Následne 
5. 10. 2012 boli pripísané finančné prostriedky 48.939,39 € na účet obce Dulov 
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z PPA  ako  účelová  dotácia  na  rekonštrukciu  verejných  priestranstiev. 
Prostriedky boli použité na splatenie úveru z predfinancovania.

Dňa 8. 10. 2012 prebehla kolaudácia stavby Zahustenie trafostanice a NN 
rozvod pre areál PD a IBV – líniová stavba v k. ú. obce Dulov. Investora SSE 
zastupovali Elektroenergetické montáže, a.s. Žilina.

Obecný úrad pripravuje žiadosť o nenávratný finančný príspevok  pre rok 
2013 na Environmentálny fond  na plynofikáciu MŠ – pretože v roku 2012 bola 
obec  so  žiadosťou  neúspešná.  Obecný  úrad  pripravil  a podal  žiadosť 
o nenávratný  finančný  príspevok  z Programu  obnovy  dediny  na  revitalizáciu 
detského ihriska v priestore MŠ  v objeme 4.655 €, spoluúčasť obce činí 252 €.

Dňa 21. 10. 2012 zorganizovala obec 42. ročník Behu okolo Dulova. Toto 
podujatie patrí k najstarším atletickým podujatiam na Slovensku. Starostka obce 
sa poďakovala všetkým, ktorí sa zapojili do zorganizovania tejto náročnej akcie 
-  najmä  poslancom  A.  Dobrodenkovi,  zástupcovi  starostky  P.  Mišíkovi,   J. 
Sporišovi    a tiež  ostatným   pracovníkom  obce  i členom  DHZ  a 
dobrovoľníkom.  Vďaka  patrí  sponzorom  –  už  tradičným  RONA  Lednické 
Rovne Ing.  P.  Brnkovi,  firme FIMAD, MBM a veľa ďalším,  ktorí   venovali 
ceny.  Podujatia sa zúčastnili  aj  vzácni  hostia,  poslanci  NR SR J.  Baška a R. 
Čepák  a Ing. M. Hort, čestný prezident atletického klubu Spartak Dubnica n/V. 
Súťažilo sa v 18 vekových kategóriách s rekordným počtom 212 pretekárov. Pre 
budúcnosť bolo navrhnuté symbolické štartovné pre pretekárov vo výške 3 €.

Obecný úrad pripravuje posedenie pri príležitosti Mesiaca úcty k starším 
dňa  18.  11.  2012.  Obec  toto  podujatie  už  tradične  pripravuje   v novembri 
z dôvodu organizovania Behu okolo Dulova v októbri. Pozvaní budú občania, 
ktorí dovŕšili  70. rokov života – máme 107 takýchto občanov. Obecný úrad už 
obstaral  malé  pozornosti.  Tento  rok  bude  po  prvýkrát  aj   živá  hudobná 
produkcia.  Starostka  obce oslovila  poslancov,  aby sa  tohto podujatia  aktívne 
zúčastnili.  

Obecný úrad začína pracovať na rozpočte pre rok 2013. Tento dokument 
je  potrebné  pripraviť  dôkladne  a preto  starostka  obce  oslovila  poslancov  o 
spoluprácu a prípadné návrhy.

Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš, 

         V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov

K     2. bodu: Úhrada faktúry 33/2012 za palivo do MŠ  
O finančných veciach nad 1.659,70 € (nad 50 tis. Sk) rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo, preto bol poslancom predložený materiál na úhradu faktúry za 
uhlie a drevo (Príloha č. 1).
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Poslanci hlasovali o schválení úhrady faktúry č. 33/2012 za palivo do MŠ od 
firmy STAVOB-PALIVÁ vo výške 5.876,01 €.  
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš, 

         V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti - 0 hlasov
Zdržal sa - 0 hlasov

K     3. bodu: Vyjadrenie k     žiadosti o     využitie pozemku KN 112  
Obec je vlastníkom pozemku KN 112, ktorý je využívaný ako miestna 

komunikácia,  no  na  liste  vlastníctva  je  klasifikovaný  ako  dvor.  Stavebník 
rodinného domu na pozemku KN 105, J. Kubáň ml. požiadal obec o  súhlas na 
zriadenie  prístupovej  komunikácie  a uloženie  podzemného  vedenia  pripojenia 
stavby na verejné rozvody. Súhlas je pre stavebníka dôležitý z titulu klasifikácie 
pozemku  KN  112.  Ak  by  pozemok  bol  vedený  ako  miestna  komunikácia, 
stavebník by nemusel obec o súhlas žiadať (Príloha č. 2).
A. Dobrodenka – pozemok KN 112 kúpila obec v období, keď bol starostom 
obce.  Tak  sa  cesta  v uvedenej  lokalite  rozšírila  cca  o 3  m,  s dĺžkou  50  m. 
Starostka obce – je tam položený aj asfalt.
R. Žalúdek – v lokalite bol návrh na výstavbu bytovky. Vie o tom J. Kubáň?
Starostka obce – bolo prijaté uznesenie na zmenu územného plánu na výstavbu 
bytového domu.
R. Žalúdek – aby sme neskrížili plány J. Kubáňovi, ak o pláne výstavby bytovky 
nevie.
Starostka  obce  –  chcela  by  zistiť,  či  žiadateľ  má  ešte  záujem  o  výstavbu 
bytového domu.  Ak áno, potom to zahrnúť do rozpočtu.

Poslanci  hlasovali  o súhlase, aby  na  p.  č.  KN C  112  v  k.  ú.  Dulov,  ktorej 
vlastníkom  je Obec Dulov, bola zriadená prístupová komunikácia  a uložené 
podzemné vedenia pripojenia stavby na verejné rozvody, vodomernú šachtu a 
RŠ 1 kanalizácie z dôvodu výstavby rodinného domu na p. č. KN C 105
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o uložení  obecnému úradu  preklasifikovať  spôsob využitia 
pozemku parcela číslo KN C 112 zo spôsobu využitia „18“ na spôsob využitia 
22“ s termínom do 4 mesiacov                                                                   
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Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     4. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 6  
Rozpočtovým opatrením č. 6 sa upravuje rozpočet k 30. septembru 2012 

(Príloha č. 3).

Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 6, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 30.9.2012. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     5. bodu: Komunitný plán sociálnych služieb obce Dulov  
V zmysle zákona o sociálnych službách obec vypracovala komunitný plán 

sociálnych služieb. Predkladacia a dôvodová správa je v Prílohe č. 4. 

Poslanci  hlasovali  o schválení  Komunitného  plánu  sociálnych  služieb  obce 
Dulov. 
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     6. bodu: Zloženie inventarizačnej komisie  
V zmysle § 29 zákona o účtovníctve obec vykoná inventarizáciu svojho 

majetku k 31.12.2012. Starostka obce navrhla zloženie inventarizačných komisií 
(prvý člen je predsedom):
obec,  obecný úrad:  Ing.  V. Backo,  E.  Mišíková,   Ing.  L.  Trošková,  Mgr. K. 
Tomanová,
kultúrny dom: P. Mišík, Z. Šenkeríková, Ing. L. Trošková, Mgr. K. Tomanová,
materská škola: Ing. P. Mičuda, M. Mišíková, S. Rosová, Mgr. K. Tomanová,
školská  jedáleň:  V.  Štefanec,  J.  Dzurová,  Mgr.  M.  Ďurišová,  Mgr.  K. 
Tomanová,
hasičská  zbrojnica:  A.  Dobrodenka,  D.  Mišíková,  S.  Bednár,  Mgr.  K. 
Tomanová,
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základná  škola:  R.  Žalúdek,  Mgr.  A.  Lupáková,  Mgr.  I.  Mutalová,  Mgr.  K. 
Tomanová. 

Poslanci hlasovali o schválení zloženia inventarizačných komisií majetku obce 
podľa predloženého návrhu.
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Starostka obce navrhla členov likvidačnej komisie majetku obce: J. Sporiš, Ing. 
V. Backo, P. Mišík, Ing. P. Mičuda, V. Štefanec, A. Dobrodenka, R. Žalúdek, 
Mgr. K. Tomanová.

Poslanci  hlasovali  o zložení  likvidačnej  komisie  majetku  obce  podľa 
predloženého návrhu.
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

Poslanci  hlasovali  o uložení  predsedom  inventarizačných  komisií  vykonať 
inventúry a inventarizácie majetku obce do 31.12.2012.
Výsledok hlasovania: 
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec, R. Žalúdek)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
 
K     7. bodu: Rôzne  

Starostka obce A. Kandaliková informovala o dotácii  pre základnú školu. 
Pôvodný rozpočet na  rok 2012  vo výške 59.041 € bol upravený k 15. 9. podľa 
počtu detí v novom školskom roku na 61.267 €. Minimálny rozpočet osobných 
výdavkov (mzdy a odvody do poisťovní), ktorý musí byť vyčerpaný je vo výške 
49.071,50 €. Na prevádzkové výdavky zostáva rozpočet 12.195,37 €. Doteraz je 
z prevádzkových  výdavkov  vyčerpaných  7.274,36  €.  Predbežné  výdavky  do 
konca  roka  na  energie  1.750  €,  odmeny  na  dohody  80  €,  materiál,  služby 
a ostatnú réžiu 870 €. V rozpočte prevádzkových výdavkov zostáva cca 2.200 €. 
Obec zverejnila výzvu na realizáciu dievčenských WC. Minulý rok sa verejným 
obstaraním vybrala firma na realizáciu chlapčenských WC, ktoré boli opravené 
za najnižšiu cenu z ponúk. Súčasná výzva obsahuje vyžiadanie cenovej ponuky 
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na  opravu  dievčenských  WC  a ďalšej  alternatívy,  cenovej  ponuky  vrátane 
bezbariérového WC.  Na ďalšom zastupiteľstve sa vyhodnotia cenové ponuky, 
rozhodne sa o oprave WC. 

J. Žalúdek -  sa pýta na čistenie potoka Suchlica aj za viaduktom. Upozorňuje na 
chýbajúce poklopy na malých kanalizačných šachtách. 
A.Dobrodenka – aj občania, ktorí majú na priekopách slivky, by mali udržiavať 
tieto priestory. 
J. Žalúdek – naposledy pri veľkej vode bola hladina 10 cm od vrchu koryta a za 
viaduktom sa vylievala na polia. 
A.Dobrodenka – čistenie by mohli previesť ručne nezamestnaní v obci. 
Starostka obce – Poklopy na šachtách už boli osadené. Povodie Váhu disponuje 
jedným bagrom,  práce  na  čistení  boli  prisľúbené,  no  neuskutočnili  sa.  Pred 
mesiacom obecný úrad poslal urgenčný list.  Naposledy čistili v r. 2009 no so 
slabým výsledkom.   Na pokyn obce mal  brigádnik vykosiť  priestor  v koryte 
potoka, avšak kvôli nánosom sa to nedalo.

A.Dobrodenka –  konal sa 6. ročník Veterán rallye  s trasou Lednické Rovne, 
Lednica, Kvašov, Horovce, Červený Kameň,  Slavnica s ukončením v Dulove. 
Prítomných bolo 54 áut a 27 motocyklov. Za prípravu ďalšieho ročníka Behu 
okolo Dulova poďakoval všetkým organizátorom a hlavnému sponzorovi a. s. 
Rona. Behu sa zúčastnil rekordný počet pretekárov, v hlavnej kategórii zvíťazil 
J.  Urban,  majster  SR z Košického maratónu.  V ženskej  kategórii  zvíťazila Ľ. 
Maníková, ktorá ma babku v Dulove. V mužskej a ženskej kategórií bežali  aj 
Dulovania  Marek Mišík  a Lenka Mičudová.   Do budúceho roka sa  pripravia 
nové čísla pretekárom a diplomy. 
Starostka obce poďakovala A. Dobrodenkovi nielen za organizovanie pretekov, 
ale aj za účasť na behu a trénovanie p. farára. Moderátor podujatia Ing. J. Tichý 
uverejnil článok o tomto podujatí. Najmladším pretekárom bol  Lukáš Štefanec z 
Dulova.  

J. Parišev – na sviatok Sedembolestnej P. Márie bol posvätený kríž v Dulove. 
Podľa  názoru  ľudí  sa  akcia  páčila,  poďakoval  za  spoluprácu  starostke  obce. 
Poďakoval A. Dobrodenkovi a spevokolu za nacvičené piesne, ktoré sprevádzali 
sv. omšu i posvätenie kríža. Navrhol, aby spevokol pripravil koncert vianočných 
piesní.  Obec sa  zviditeľnila  divadlom,  ktoré  nacvičili  naši  občania.  Dúfa,  že 
divadelníci budú pokračovať aj tento rok. Dulovskí hasiči zorganizovali súťaž.
A.Dobrodenka - s nácvikom piesní  je problém, pretože je na to potrebný čas 
a vedúci spevokolu. 
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K     8. bodu:  Záver  
Na  záver  zasadnutia  boli  prečítané  prijaté  uznesenia.  A.  Kandaliková, 

starostka obce sa poďakovala prítomným za účasť. 

Zapísala: Mgr. K. Tomanová

Zápisnica je prečítaná a overená

v.r.

_________________________________
O v e r o v a t e l i a
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